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Vážení sousedé,

jaro je tady, rozjíždí se stavební akce a realizace. Je toho 
opravdu hodně všeho druhu.
Nejviditelnější jsou přístřešky na autobusových zastáv-
kách, ve Středoklukách už jsou konečně všechny. Ještě 
budeme dělat nové zastávky na Černovičkách. V době, 
kdy čtete tuto Střelu, jsou v nich už elektronické cedule, 
snad fungují, jak mají. Možná vás zaujaly dvojbarevné 
lavičky v největších přístřešcích. Tmavší jsou o půl roku 
starší, přesto ten velký barevný rozdíl nechápeme 
a možná dojde k reklamaci. Dlažby kolem zastávek 
U Školy dokončíme snad co nejdříve.
Začínáme s pracemi v Nové budově základní školy. 
Máme posudek na řešení vlhkos�, vyčištěnou a pro-
hlédnutou dešťovou i splaškovou kanalizaci, 
dokončujeme dokumentaci pro invalidní WC a chystáme 
práce rekonstrukci prvních dvou učeben a přesun 
odborné učebny. K tomu došlo k čištění okapů a kontrole 
střech na mateřské škole, Nové budově i ZŠ, kde jsme 
rovnou vyměnili 200 tašek. Objednáváme interak�vní 
tabule, nábytek a již se blíží začátek realizace šaten ve 
Staré budově.
Během března došlo k opravě silnic, ale už víme, že 
budeme muset znovu pokračovat. Během dubna dojde 
k jejich čištění ve spolupráci s Le�štěm Praha. Termín 
upřesníme. Brzy přibydou na vjezd od dálnice nové 
vodorovné dopravní značky. Řešíme také trojitou kři-
žovatku u Zahrady růží.
No a samozřejmě si také chystáme budoucnost. Nejdále 
je příprava Územní studie „Rekreace“, neváhejte se 
zapojit do začínající par�cipace. Navazovat bude 
Strategie rozvoje vzdělávání. 
Mezi�m dokončujeme zadání koncepce místních komu-
nikací a vybrali jsme architekta interiérů ZŠ. No a k tomu 
jsme iniciovali začátek přípravy územní studie 
„Devaterky“. 
Čekají nás i další projekty a studie, třeba trojitá kři-
žovatka u Zahrady růží, veřejné osvětlení na 
Černovičkách (možná se studií celé osady) a mnoho 

dalšího. Zde mi dovolte upozornit na nové volby do 
osadních výborů, které nás čekají. Věřím, že osadní 
výbory mají smysl.
S oteplením přibývají akce, událos�, hasičský sport 
začíná fotbalové jaro, a tak přijďte fandit. Máme radost, 
že naše obec žije.
Bohužel nás zas�hla také smutná zpráva. Restaurace 
U sv. Prokopa končí. Moc nás to mrzí. Dovolte mi touto 
cestou poděkovat paní Marii Pohorelcové i celému 
jejímu týmu za roky, které zajišťovala stravování, radost 
i zázemí spolkům. Můžeme jen doufat, že se podaří re-
stauraci na koupališ� rozjet kuchyni. Bohužel vysoké 
ceny energií, nedostatek personálu i malá návštěvnost 
mění možnos�.
Nakonec mi dovolte upozornit na svoji novou stránku na 
Facebooku, kde se snažím psát o mé práci. Nyní jsem ve 
skluzu, ale věřím, že ho doženu. Uvidíte tam vše, co se 
řeší a děje. Sledujte Jaroslav Paznocht Středokluky z jiné 
ruky.

Jaroslav Paznocht, starosta

SLOVO ŠÉFREDAKTORKY

Milí čtenáři,

přinášíme vám další vydání našeho časopisu, tentokrát 
s přáním hezkých Velikonoc. Tento svátek, který 
oslavujeme každý rok, nám přináší nejen symboliku 
obnovy, ale také možnost trávit čas s našimi blízkými 
a věnovat se tomu, co nás baví.
V tomto čísle si můžete všimnout vloženého dotazníku, 
který se týká územní studie čás� naší obce. Tím, že ho 
vyplníte se i vy můžete podílet na tom, jak to bude u nás 
vypadat. Podrobnos� o celém projektu najdete na 
stránkách 4 a 5.
Rádi bychom vás také pozvali na některou z akcí a že jich 
v tomto jarním období nebude málo. Kompletní přehled 
všech událos� najdete jako vždy v kalendáriu.
Přeji všem krásné jaro.

Zuzana Muchová, šéfredaktorka

Změna tarifu Pražské 
integrované dopravy
Dne 1. dubna dojde ke změně tarifu Pražské integrované 
dopravy ve Středočeském kraji. Kraj vychází z vysoké 
inflace a také toho, že dnes platí kraj 82 procent ceny 
jízdenky, přičemž běžným podíl je kolem 40 procent.
Dochází ke konečnému sjednocení ceny jízdenek na 
železnici a v dalších druzích dopravy. Zdražení nastává 
především v případě krátkodobých jízdenek. Naopak 
došlo ke snížení ceny celodenních jízdenek.
Středokluky jsou v prvním pásmu, pokud kupujeme 
jízdenku ze Středokluk do Prahy včetně pražské MHD, je 
nutné zakoupit jízdenku na 5 pásem (Praha se počítá za 
0, P se počítá za dvě pásma a B). Tato jízdenka bude 
nadále stát 50 Kč, ale zkrátí se její platnost z 2 hodin na 
1,5 hodin. 
U jednotlivého jízdného dochází ke sloučení stávajícího 
jízdného za 14 korun a 22 korun na 20 korun s časovou 
platností 15 minut. Podrobnější informace najdete na:
www.pid.cz.

Jaroslav Paznocht

Jezdíte do Prahy a zajímá vás, proč je a jak dlouho bude 
trvat omezený provoz na dálnici D7? Silničáři pokračují 
s postupným rozšiřováním nájezdů a připojovacích 
pruhů na dálnici D7. Tentokrát konečně začali s pře-
stavbou křižovatky u Kněževsi. Než dálnici v místě rozšíří, 
musí zbourat původní mosty, místo nich postaví dva 
samostatné, souběžné, plnohodnotné dálniční mosty, 
které už budou mít kapacitu tři jízdní pruhy pro každý 
směr. Řidičů se ale práce příliš nedotknou. Budou 
i nadále jezdit v obou jízdních pruzích, 
pouze si přibrzdí na rychlost 80 km/h. 
Zavřou se tu ale nájezdy na dálnici.
„Zhruba čtyři měsíce se zavře pravá 
strana křižovatky, to znamená sjezd 
směrem od Prahy a nájezd směrem na 
Slaný. A bude se stavět rozšíření toho 
pravého mostu. Až se to dodělá, tak na 
další čtyři měsíce se uzavře zase ta 
druhá půlka křižovatky a zbourá se most 
směrem do Prahy," popisuje hlavní 
inženýr stavby Eduard Binko.
Je tedy možné, že obyvatelé Kněževse 
budou někdy využívat středoklucký 
nájezd na dálnici. I ten by se měl dočkat 

svých připojovacích pruhů, které se momentálně 
projektují.
Přestavba u Kněževse vyjde na víc 
než 100 milionů korun a bude 
hotová do Vánoc. Podrobně se na 
plán projektu můžete podívat 
pomocí QR kódu.

Zuzana Muchová

Kalendář akcí

So 8. 4.

Pá 21. 4.

St 26. 4.

Po 8. 5.

So 20. 5.

So 17. 6.

So 17. 6.

Kněževes se dočkala nájezdů na dálnici

Velikonoční turnaj ve stolním tenise
9.00 sokolovna

Koncert Buštěhradského sboru 
a dě� ZŠ, 18.00 Kostel sv. Prokopa

Den otevřených dveří MŠ 
17.00

Májový závod 
10.00 fotbalové hřiště

Divadelní představení 
S tvojí dcerou ne, 19.00 sokolovna

Turnaj ve hře Kubb 
9.00 fotbalové hřiště

Vítání občánků
10.00 sokolovna
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Územní studie „Rekreace“

Údolí Zákolanského potoka je největší rekreační zónou 
v naší obci. Jedná se o cennou přírodní památku, 
důležitou přírodní osu krajiny a oblíbené místo pro 
trávení volného času. Jeho potenciál se začal 
intenzivněji využívat v 80. letech minulého století vybu-
dováním plaveckého bazénu v místě středověkého 
rybníka. V roce 2014 byl na malé ploše bývalého rybníka 
vybudován nový. Avšak nedošlo k jasnému vymezení 
využiti nejen jeho okolí.
Sportovní areál „Koupaliště“ po 40 letech provozu 
potřebuje nutně rekonstrukci. Pro obec se jedná 
o „velké sousto“ a je nutné velice dobře rozmyslet, „co 
s ním“. Podobné dohady panují ohledně okolí rybníka 
Pod Panskou i za Zákolanským potokem.
V územním plánu máme povinnost vypracování Územní 
studie „Rekreace“ obsahující sportovní areál i některé 
sousední pozemky. Vzhledem ke snaze řešit koncepčně 
celé území jsme plochu rozšířili. Příprava studie bude 
probíhat dle zákona stejně jako příprava krajinného 
plánu obce. Zadání předpokládá větší zapojení 
veřejnosti. Výsledkem bude nadefinování využití celého 
širokého území o ploše více než 34 hektarů. Po 
dokončení studie můžeme začít projektovat jednotlivá 
řešení či je rovnou realizovat.
Výběr kanceláře, která studii vypracuje proběhl 
dvojfázově. Obecní architekt se zastupiteli připravili 
výběr cca 30 kanceláří dle referencí, zkušeností, 
úspěšnosti. Z nich zastupitelstvo vybralo 5 kanceláří, 
každou trochu jinou. Zvoleny byly Mjölk, M2AU, U/U, 
Reaktor a Rehwaldt LA. Zástupci každé kanceláře 
přibližně hodinu diskutovali s komisí, kterou nakonec 
tvořila většina zastupitelstva i pan Gogolák. Na základě 
těchto setkání zvítězila společnost M2AU. I ostatní 
kanceláře ukázaly své kvality a možná je brzy oslovíme 
ohledně jiných akcí.

Jaroslav Paznocht

Zpracování územní studie bude probíhat v několika 
etapách jejichž součástí je i projednání s veřejností.

I. etapa
Budeme analyzovat řešené území a sbírat podněty od 
místních obyvatel a samosprávy.

II. etapa
Budeme se zabývat samotným návrhem územní studie.

III. etapa
Proběhne veřejné projednání návrhu územní studie.

IV. etapa
Po veřejném projednání bude ÚS upravena do finální 
podoby.
Výsledná územní studie bude sloužit jako podklad pro 
rozhodování v území.

Kdo jsme?
M2AU je architektonická kancelář se sídlem v Brně. 
V současné době pracuje na projektech různých měřítek 
po celé České republice.
Rádi se věnujeme nejen architektuře, ale také 
urbanismu a navrhování veřejných prostranství, kde je 
naší hlavní ambicí stanovení správných pravidel a zásad 
pro rozvoj území. Naše práce vychází z důkladné analýzy 

Vyplňte dotazník a zapojte se tak do územní studie
Obec Středokluky plánuje pořídit územní studii na území rozkládající se na severozápadní hraně obce. Na jižní 
straně je území vymezené ulicemi V Lukách, V Chaloupkách, U Koupaliště a pokračuje cestou Pod Sedličkami. 
Západní hranice řešeného území zasahuje až k obci Běloky. Severní hrana území je definována levým břehem 
Dolanského potoka a ze severu je území vymezeno dálnicí D7.

místa, historie a stávajících problémů. Inspiraci a zku-
šenosti čerpáme ze spolupráce se zahraničními 
kancelářemi a kolegy z jiných oborů, což nám umožňuje 
řešit aktuální výzvy moderními řešeními.

Zapojte se i vy
V tuto chvíli je pro nás velmi důležité získat co nejširší 
paletu podnětů, názoru a přání. Pochopit, jak místo 
vnímáte vy jako místní a co v území oceňujete a po-
važujete za pozitiva nebo naopak co vnímáte jako 
negativa.
Získané informace budou jedním z podkladů, které 
budou definovat zásadní otázky a výchozí body pro 
budoucí návrh. Prvním krokem je anonymní dotazník, 
který je možné vyplněný odevzdat dvěma způsoby. 
Jedním z nich je papírová verze dotazníku, kterou je 
možné odevzdat na Obecním úřadě (stačí vložit do 
schránky), nebo on-line verze dotazníku, která je 
přístupná přes QR kód.
Prosíme o vyplnění pouze jedné z variant. Po vy-
hodnocení dotazníkového šetření bude následovat 
diskuse spojená s procházkou v řešeném území, kde 
bude možné některé témata 
prodiskutovat do větší hloubky. 
Termín bude na webu obce. 

Filip Musálek, 
Linda Obršálová

www.m2au.cz

OSADNÍ VÝBORY ČERNOVIČKY 
A NOVÉ STŘEDOKLUKY

VÝZVA
Zastupitelstvo obce Středokluky vyzývá občany 

Černoviček a Nových Středokluk 
ke kandidatuře do osadních výborů těchto osad.

Kandidát do OV:
• Kandidovat může občan osady starší 18 let, 

způsobilý k právním úkonům přihlášený ke dni 
podání kandidatury k pobytu v příslušné osadě 
nebo cizí státní příslušník starší 18 let s trvalým 
pobytem v místě osady.

• Každý kandidát kandiduje jednotlivě. 
• Kandidatura se podává na formuláři, který se 

odevzdává obecnímu úřadu buď písemně 
s vlastním podpisem nebo elektronicky 
s elektronickým podpisem.

• Informace o kandidátech bude zveřejněna na 
webu obce a příslušné osadní desce. 

• Lhůta pro podání kandidátní lis�ny je 15 dní 
před prvním dnem konání voleb do 2. května 

• Každý kandidát má právo zaslat informaci 
o sobě v rozsahu maximálně 250 slov/0,5 
strany A4 a 1 fotografii pro zveřejnění. 

• Obecní úřad zveřejní jména a další informace 
o kandidátech na osadní desce nejpozději 
10 dní před prvním dnem voleb. 

• Kandidá� podáním kandidatury souhlasí se 
zveřejněním osobních údajů v nezbytné míře.

• Není povoleno využívat majetku obce k další 
propagaci kandidátů (zejména vylepování 
plakátů apod.).

Zastupitelstvo obce Středokluky zároveň vyzývá 
občany Černoviček a Nových Středokluk k účas� 
ve volební komisi při volbách do osadních výborů. 
Zájem o účast do volební komise hlaste do 
28. 4. 2023 v kanceláři OÚ Středokluky nebo na tel. 
233 900 787.  Pravidla OV najdete na: 
h�p://stredokluky.cz/osady/.
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Zprávy z naší školky
Zima je už za námi a my se tu už moc těšíme na jaro. 
S dětmi jsme si vyrobili kouzelné klíče a krátce po prvním 
jarním dni půjdeme vítat jaro. Zároveň u toho vyneseme 
i Moranu, abychom skutečně návratu zimy zabránili. 
A pak už si budeme užívat sluníčka a vůně kvě�n a zpěvu 
ptáků… a celého toho jara.
Zimy jsme si užili dostatečně. Ve školce jsme uspořádali 
karneval, jeli jsme do Lidic na divadelní představení: Jak 

se Honza učil muzikantem, další pohádku O zvědavém 
slůně� nám přijelo do školky zahrát Divadlo v kufru. Po 
úspěšném Hravém lyžování k nám zavítalo Divadýlko 
z pytlíčku se svou pohádkou Prasečí slečinky. V ten samý 
den jsme uspořádali i velikonoční vyrábění. Tato akce 
byla pro rodiče s dětmi. Zde jsme nabídli i tvorbu 

Naše školka by chtěla poděkovat projektům Digitalizace 
a Šablony III. Díky nim jsme mohli ještě více zkvalitnit 
výuku a přinést nejen do výuky, ale i do hry nové 
podněty.

Díky těmto projektům jsme mohli dětem připravit 
opravdu bohaté Vánoce. Z projektu Digitalizace jsme 
dostali 44 000 korun. Dětem jsme tak mohli pořídit 
robotické hračky, které pomáhají rozvíjet logické 
i konstruktivní myšlení. Děti se tedy učí hrou a tato hra 
je opravdu baví. Robotické hračky jsme nakoupili do 
každé třídy. V každé třídě jsou hračky přizpůsobeny 
schopnostem dětí i jejich věku.

Díky Digitalizaci jsme mohli pořídit i dva mikroskopy. 
Jeden velký stabilní s bohatým příslušenstvím a druhý 
malý, přenosný, který se dá použít i venku, pokud ho 
připojíte k mobilnímu telefonu.
Digitalizace nejsou jen hry a známé Bee-boty, ale i plno 
výukových materiálů a nástrojů. Pořídili jsme si 
například „mluvící tabuli“, to je deska, kde můžete vložit 
libovolný obrázek a nahrát slovo, kterou mohou využívat 
například děti s odlišným mateřským jazykem při výuce 
jazyka českého. Ale použít se dá kdekoliv, například při 
výuce názvu věcí, čísel, květin apod. Velmi oblíbené jsou 
i Albi mluvící knihy, kterých je na trhu mnoho a které 
děti zajímají.

Digitalizace v mateřské škole
Projekt Šablony III. jsme využívali více než rok. 
Z projektu se zaplatil asistent pedagoga, různá školení, 
projektové dny a také pomůcky a výukové materiály. My 
jsme k Vánocům pořídili různé didaktické pomůcky 
a dětmi velmi oblíbené magnetické stavebnice. Také 
jsme do každé třídy nakoupili set hudebních nástrojů, 
neboť hudební výchova je velmi důležitá a hra na 
hudební nástroje je pro děti velmi lákavá. Krásně 
a přirozeně tak podporujeme rytmizaci. A to nemluvím 
o tom, jak důležitou roli mají hudební nástroje v oblasti 
muzikoterapie.
Jelikož jsme se před Vánoci vybavili hudebními nástroji 
a velkým množstvím didaktických pomůcek, v tomto 
roce bychom se chtěli zaměřit na tělovýchovné 
vybavení. Děti se musí rozvíjet všestranně a pohybové 
dovednosti v oblasti hrubé motoriky nejsou u všech dětí 
na vysoké úrovni. Minulý měsíc jsme dokoupili míčky, 
kruhy, švihadla, balanční náčiní apod.
Zde bych chtěla poděkovat obci Středokluky za to, že nás 
v našich vizích podporují.
Je krásné, když můžete dělat svou práci, jak nejlépe 
umíte, za podpory obce i kraje. Děkujeme.

Barbora Dulavová.

KDY :  3 .  5 .  2023
KDE :  V  ŘEDITELNĚ MŠ
KDY :  OD 13 :00 -  17 :00

 

MATEŘSKÁ ŠKOLA STŘEDOKLUKY P .  O . ,  
VYHLAŠUJE
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ŘÁDNĚ VYPLNĚNOU ŽÁDOST O PŘIJETÍ  VČETNĚ POTVRZENÍ OD LÉKAŘE

RODNÝ LIST DÍTĚTE
PRŮKAZ TOTOŽNOSTI  ZÁKONNÉHO ZÁSTUPCE
CIZINCI PŘEDLOŽÍ POVOLENÍ K TRVALÉMU POBYTU NA DOBU DELŠÍ  NEŽ 90 DNŮ

CO VZÍT K ZÁPISU S SEBOU?

       (KE STAŽENÍ NA WEBU MŠ,  NEBO K OSOBNÍMU VYZVEDNUTÍ PŘÍMO V MŠ ČI  NA OÚ STŘEDOKLUKY)

JAKÉKOLI DOTAZY ZODPOVÍME NA TELEFONU 725 769 332 ,  
NEBO NA DNI OTEVŘENÝCH DVEŘÍ ,  KTERÝ PROBĚHNE 26 .  4 .  2023 OD 17 :00 .

ZÁPIS 
DO MŠ STŘEDOKLUKY 

 WWW.MSSTREDOKLUKY.CZ

MATEŘSKÁ ŠKOLA STŘEDOKLUKY P .  O . ,
POŘÁDÁ AKCI

 

ČARODĚJNICKÉ 
ODPOLEDNE

 
DĚTI  SE MOHOU TĚŠIT NA ZÁBAVNÉ ÚKOLY,  OPÉKÁNÍ  

ŠPEKÁČKŮ A ZPĚV U OHÝNKU.

KDE:  NA ZAHRADĚ MŠ
KDY:  26 4 .  2023
KDY:  OD 17 :00

DOBRŮTKY OD MAMINEK 
A TEMATICKÉ KOSTÝMY VÍTÁNY

 
 WWW.MSSTREDOKLUKY.CZ

S SEBOU:  ŠPEKÁČEK,  CHLÉB

 
 Na  akc i  zodpov ídaj í  za  dě t i  rod iče .

MATEŘSKÁ ŠKOLA STŘEDOKLUKY P .  O . ,
POŘÁDÁ AKCI

 

DEN OTEVŘENÝCH 
DVEŘÍ

 
RÁDI BYSTE SE SEZNÁMILI  S NAŠÍ  ŠKOLKOU? PŘIJDTE SE PODÍVAT NA 

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ .  
PROVEDEME VÁS CELOU BUDOVOU I  ZAHRADOU, POVÍME VÁM, JAK TO 

U NÁS CHODÍ A ODPOVÍME  NA VAŠE PŘÍPADNÉ DOTAZY.
 

NA ZAHRADĚ MŠ BUDE SOUČASNĚ PROBÍHAT ČARODĚJNICKÉ  
ODPOLEDNE.  MŮŽETE TAK ZŮSTAT I  NA TUTO ŠKOLNÍ AKCI .

KDY: 26. 4. 2023
KDY: OD 17:00

 
 WWW.MSSTREDOKLUKY.CZ

 
 Na  akc i  zodpov ídaj í  

za  dě t i  rod iče .

z keramické hlíny. Výrobky z této akce jsou opravdu 
nádherné.
Další velkou akcí byla návštěva Divadla Spejbla 
a Hurvínka v Praze. Celá naše školka tak mohla spatřit 
představení: Jak s Máničkou šili všichni čer�. Začátkem 
dubna proběhne akce: Středokluky čtou dětem. Tuto 
akci jsme z organizačních důvodů přesunuli z března na 
duben. Ten, kdo bude mít zájem, může se přihlásit 
a přijít předčítat našim dětem před usnu�m.
Na jaře nás čeká oslava Velikonoc a to nejen týdenním 
tématem, ale i divadelním představením: Jak Kašpárek 
s Kalupinkou slavili Velikonoce. Po Velikonocích přijede 
kouzelník a jeho bublinová show a koncem dubna 
společně oslavíme čarodějnické odpoledne na zahradě 
naší školky. Tato akce je spojena i se dnem otevřených 
dveří. Ne každému se poštěs� vidět ředitelku školky i její 
zástupkyni jako čarodějnice. Zde můžete poznat, že před 
vámi vážně nic neskrýváme.
Krátce po čarodějnickém odpoledni nás čeká zápis do 
mateřské školy. Počet dě�, které budeme moci přijmout, 
teprve řešíme. Nejsou ještě vyřešeny všechny odklady 
školní docházky. Na webu školky, na informačních 
tabulích a zde na straně 7 naleznete všechny potřebné 
informace.
Přeji vám krásné jaro. 

Barbora Dulavová
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4. 2. prošel masopustní průvod obcí.

7. 2. navš�vili žáci základní školy Čabárnu.

12. 2. proběhlo výroční sezení baráčníků.

11. 3. se konal dětský karneval.

Ohlédnu�Napsali nám

Vážený pane starosto,
cítím potřebu se vyjádřit k článku Plánované projekty 
v obci - Veřejná prostranství Nové Středokluky, 
uveřejněném ve Středoklucké střele 1/2023. Uvádíte, že 
obci se nedaří získat některé z pozemků a že 
nerealistické požadavky jejich majitelů vyústily v trestní 
oznámení na starostu. Jelikož jste nereagoval na mou 
výzvu, podala jsem trestní oznámení, avšak na 
NEZNÁMÉHO PACHATELE, který způsobil poškození 
mého pozemku v rámci „opravy“ cesty v listopadu 2022. 
Tato „oprava“ měla za následek propad cesty s rizikem 
úrazu osob a poškození vozidel neboť je využívána obcí 
jako obecní cesta bez smlouvy, bezplatně, bez úhrady 
daně z nemovitosti.
Vyzývám Vás znovu abyste nerozšiřoval různé lži, 
polopravdy a strašil občany tím, že pokud obec pozemky 
nezíská, komunikace povede mimo soukromé pozemky, 
a že to bude znamenat konec vší zeleně, mobiliáře, 
dětského hřiště apod. Zkuste jednat, dosáhnout shody 
abyste dostál poslání starosty a nevyvolával rozbroje 
mezi občany.

Jana Nagy

O vyjádření k problému jsme požádali i pana 
starostu:

Vážená paní Nagy,
obec se nikdy netajila, že opravu provedla.
Jinde byly pozemky předány bezplatně včetně 
kompletní infrastruktury. O řešení Vašeho problému se 
snažili naši předchůdci, místostarosta z osady, zastu-
pitelé i osadní výbor. V loňském roce Vás obec požádala 
o návrh řešení. Odpovědí bylo, že je to alibismus.
Nová komunikace zhodnotí majetky všem majitelům (10 
domů a min. 10 stavebních parcel). Investici optimisticky 
odhadujeme nejméně na 5 milionů Kč. Není možné 
platit za tyto pozemky nereálné částky či je vyměňovat 
za jiná veřejná prostranství. Pozemky u nádraží se 
žulovou dlažbou jsme koupili loni za čtvrtinu dříve 
odmítnuté částky. Obecní pozemek  je široký 10 metrů, 
když zde umístíme komunikaci a vjezdy, nezbude místo 
ani na lavičku.
Pokud budou pozemky naše, začne projekce celého 
veřejného prostranství pod dozorem osadního výboru 
a do dvou tří let (dle ČEZu) bude hotovo.
S novým osadním výborem začne znovu snaha o získání 
pozemků, ale dohodu musí chtít všechny strany.

Jaroslav Paznocht

Ve čtvrtek 30. března byly instalovány do zastávkových 
přístřešků nové informační panely. Postupně jsou při-
pojovány do elektřiny a spouštěny. Poslední budou 
nejspíše „Středokluky“, kde se čeká na nový elektroměr, 
který instaluje společnost ČEZ.
Přesto máme radost z našich moderních středokluckých 
autobusových zastávek. Jejich příprava začala před 3 lety 
hledáním tvaru a typu tak, aby přístřešky byly vhodné 
do všech čás� obce. Nakonec byly zvoleny výrobky od 
české firmy Streetpark, s.r.o. a brva RAL 7043 – Dopravní 
šedá B, která je také na rámu elektronického panelu. Ty 
dodala taktéž česká firma Ing. Ivo Herman, CSc., která 
vyhrála otevřenou veřejnou zakázku.
Nové elektronické informační panely jsou nainstalované 
ve všech zastávkových přístřešcích.
Panely jsou napojené na systém Golemio, který 
provozuje Hlavní město Praha a sbírá aktuální data. 
Proto jsou informace vždy aktuální.

Co panely umí?
• mají 5 dobře čitelných řádků
• ukazují zpoždění (+XX minut)
• ukazují nízkopodlažní spoje (obrázek vozíčkáře)
• ukazují spoje s klima�zací (obrázek vločky)
• jsou dálkově nastavitelné včetně změn písem 

a jejich velikos� a lez je na dálku i kontrolovat
• poslední řádek je možné na dálku nastavit dle 

vlastních potřeb (třeba "Pozor na změnu tarifu.")
• jsou připravené pro zapojení do obecní op�cké sítě
• jas je řízen dle okolního světla
• ukazují čas
• jméno zastávky a další texty jsou podsvětlené

Panel má také informační systém pro nevidomé. Umí 
nahlas hlásit všechny informace, co jsou na panelu. 
Nevidomý ale musí mít svůj dálkový ovladač, kterým si 
o informaci řekne.
Panely jsme zakoupili s podporou IROP Evropské unie 
získané pomocí Místní akční skupiny Rozvoj Kladenska 
a Prahy-západ. Celková výše dotace je 95 %, proto obec 
vyjde jeden panel včetně montáže na 6,5 �síce Kč.
Poslední pár zastávek, který nám chybí je odbočka 
Černovičky u benzínky. Zde máme z loňska studii připra-
venou ŘSD na přesun zastávek a vyřešení křižovatky 
pomocí míst pro přecházení. Než se povede realizace, 
přestěhovali jsme sem jeden starší přístřešek a při-
pravujeme přemístění i na protější stranu.

Jaroslav Paznocht

Autobusové zastávky v obci 
jsou kompletní

Pedagoga pro 2. stupeň

Kontakt v případě zájmu:

ZŠ STŘEDOKLUKY PŘIJME

KVALIFIKOVANÉHO

PRO ŠKOLNÍ ROK

2023/2024

požadujeme

nabízíme

praxe 

-plnou kvalifikaci 

pro 2.stupeň ZŠ 

(i případně studenta

 v posledním ročníku)

-komunikativnost

-vstřícný přístup

k dětem

-ochotu se dál

vzdělávat

o škole

-dobré platové
podmínky-osobní ohodnoceníza aktivní přístup-přátelský a vstřícnýkolektiv

-příspěvky na stravování a penzijní pojištění-možnost služebního
bytu

-menší, vesnická

škola s dobrým

vybavením

-možnost

seberealizace

 a osobního rozvoje 

-vstřícnost

 k netradičním

výukovým

metodám

molcik@zsstredokluky.cz
tel: 724 315 424

IDEÁLNĚ S APROBACÍ

MATEMATIKA, FYZIKA, INFORMATIKA, ČESKÝ

JAZYK, ANGLICKÝ JAZYK, DĚJEPIS

- vítána, ale nenípodmínkou,přijmeme i čerstvéabsolventy s chutído práce a s láskoua s respektem k dětem

6. – 13. 8. 2023
pro děti 9 – 18 let     Medvědí bouda v Krkonoších

 
 

Předpoklady:
chuť do divadelní práce, kladný vztah k pohybu, smysl pro humor, zkušenosti 
vítány, nováčkům v této oblasti postačí pouze odhodlání

Lektoři:
Profesionální herci, tanečníci, muzikanti a pedagogové

Cena: 7300 Kč - 7x ubytování, 7x plná penze strava (včetně svačin), celodenní 
odborné lekce (herectví, tanec, hudba, žonglování), zábavná složka

VAŠE DÍTĚ NEMUSÍ BÝT PROFESIONÁLNÍ HEREC ANI MUZIKANT, 
ALE NEMUSÍ SE V ŽIVOTĚ NEUSTÁLE STYDĚT.

Všechny podrobnější informace rádi zodpovíme na tel: 604 351 354

 

Vaše dítě se stane součástí uměleckého projektu, který vyvrcholí 
představením pro rodiče, příbuzné, přátelé v prostředí krkonošského 

národního parku.

LETNÍ UMĚLECKÁ 
DÍLNA
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Tereza Halátková

Kdo vás přivedl ke sportu?
Kdo jiný než moje rodina, celkově jsme velmi sportovně 
založená rodina, můj dědeček hrál už vlastně tehdy 
profesionálně ragby za Slavii, kde hrál vlastně 
s dědečkem mojí nejlepší kamarádky, kterou znám od 
deví� let, ta je také basketbalistka.
Taťka jako fotbalista, který je moje hvězda mezi třemi 
tyčemi, i když v útoku byl prý taky nezastavitelný, 
s maminou mě vedli ke sportu nejvíce. Nechali mě si 
vybrat a vyzkoušeli se mnou nespočet sportů, dokonce 
i nepochopitelných kroužků, na které jsem tehdy hrozně 
moc chtěla chodit, abych našla to, co mě baví nejvíce, 
a nakonec to dopadlo tak, že se jedním živím a ostatní 
mě baví natolik, že k nim u�kám, a bavím se jimi mimo 
sezonu nebo když potřebuji utéct od basketbalu jako od 
práce.

Proč právě basketbal?
Basketbal u nás v rodině začala hrát moje o šest let starší 
sestra, jezdili jsme snad na každý její trénink a zápas, 
takže jsem na basketbalu byla snad už i v kočárku, a tam 
to nějak začalo. Rozhodně k tomu dopomohla i moje 
soutěživost, kdy jsem dělala všechno pro to, abych 
mohla zvládat všechno stejně jako můj starší sourozenec 
ne-li lépe. Kdykoliv jsem viděla míč, musela jsem ho mít 

a už si driblovat nebo později jsem házela na koš. 
Pamatuji si, když jsme jezdili do Kralup na tréninky, měli 
tam dvě hřiště, zvládla jsem jít na svůj trénink a poté 
ještě hodinu a půl šílet na druhém hřiš� v průběhu 
tréninku mojí sestry. Dávala jsem si vlastně už ve svých 
8-9 letech takový individuální trénink. Určitě tomu 
později dopomohla i moje výška, díky které jsem si jako 
starší zkusila zahrát všechny basketbalové posty, což se 
mnohým nepovede.

A prozradíte čtenářům, kolik tedy měříte?
Měřím 186 cm. :)

Kdy jste začala hrát a kolik času tomu věnujete?
Přesný věk si asi nikdo z nás doma nepamatuje, ale asi od 
doby, co jsem zvládla chodit a ten nejmenší balon na hraní 
nebyl větší než moje hlava, řekla bych tak od pě� let.
Basketbalu jsem obětovala všechen čas, jak na základní 
škole, tak na střední a teď i na vysoké. Na tréninky jsem 
to�ž musela dojíždět do Prahy, takže na otázky typu 
„Máš po škole čas“ byla odpověď vždycky „ne promiň, 
mám trénink.“
Dodnes si pamatuji slova mého pana učitele na základní 
škole v šesté třídě: „Slečno Halátková a vy si myslíte, že 
vás ten basketbal bude jednou živit nebo co.“

Taky jsem si šla pro vysvědčení naposledy v 7. třídě, pak 
už musela chodit moje mamina, a to dokonce i na 
střední, výjimkou bylo pro maturitní, pro to jsem si šla 
pak já, sice v době prázdnin, ale tam mi bylo hloupé 
poslat mamku.
Čím jsem starší, �m více času basketbalu věnuji, dříve 
mít dva tréninky denně, pětkrát týdně by bylo nepo-
chopitelné, dneska je to normální. Když je něco jinak 
nebo není jeden z tréninků, nevím, co dělat, a dokonce 
bych řekla že se i nudím.
Dny volna, a hlavně v zimě jsou největší peklo, vždycky 
říkám našim, že kdybych mohla, sním je i s barákem.

Máte nějaké rituály před důležitým zápasem?
Jaký sportovec by neměl rituál, naštěs� nemám tak 
dlouhé a náročné, jak znám u mých kamarádů.

Jsem poměrně obyčejná normální jednadvace�letá 
holka, která už od mala žije se svojí rodinou a kočkou 
ve Středoklukách.
Vystudovala jsem střední zdravotnickou školu 
5. května v Praze, nyní jsem studentkou druhého 
ročníku fakulty tělesné výchovy a sportu na Karlově 
univerzitě v oboru trenérství.
Od dětství se věnuji různým sportovním ak�vitám, 
nejvíce basketbalu, který hraji již 5 let na profesio-
nální úrovni, aktuálně jsem hráčka týmu ZVVZ USK 
Praha.
Volný čas skoro vůbec nemám, ale pokud se najde 
a nenacházím se zrovna ve škole nebo na tréninku, 
ráda trávím čas se svými kamarády, kdy podnikáme 
různé výlety nebo se jenom tak sejdeme.
Pokud existuje výškový průměr ve Středoklukách 
u žen, jednoznačně ho zvyšuji.

Pár slov o...

V tomto čísle jsme dali prostor mladé úspěšné sportovkyni, která probudí sportovního 
ducha i v zarytém odpůrci pohybu.

Mám jich jen pár a z toho je jeden nejhlavnější a zbytku 
bych neříkala ani rituál. Ale u mě je to za prvé klasicky 
hudba, dám si sluchátka a zavřu se do svého světa, 
tenhle rituál mají nejvíce rádi asi moji rodiče, hlavně 
když něco potřebují, není šance, že se na mě dovolají.
Mimo hudbu je to určitě, a to je ten nejhlavnější rituál, 
čištění zubů. Vždycky si musím vyčis�t zuby, před 
každým zápasem. Jakmile se tak nestane, je všechno 
špatně a můžu udělat cokoliv, ale prostě to není ono, 
věřím že sportovci mi dají za pravdu. Před �m, něž 
odcházím z domova mi naši vždycky musí říct 
„opatrně“.
Na hale pak už jen při nástupu na hrací plochu si zaklepu 
dvakrát na zuby a na palubovku a sundám v posledních 
vteřinách před začátkem zápasu ře�zek od našich 
a společný s kamarádkou, které pověsím na flašku 
a přilepím tejpem, aby byli „se mnou“.

Které basketbalové kluby jsou v Česku nejúspěšnější 
a proč?
V Česku ten basket ještě není na takové úrovni jako 
jinde, určitě už se kvalita zvedá, ale v dnešní době skoro 
jako všude nejvíce dělají peníze. V mužském basketbalu, 
jsou týmy určitě vyrovnanější a zápasy mají větší úroveň 
a jsou většinou více drama�čtější a míchá se to tak, že 
každý může překvapit a porazit ty „Nejlepší“.
Bohužel ženský basketbal ještě nemá takovou úroveň, 
takže je zde jeden vládnoucí klub (ZVVZ USK Praha) je 
suverénní a naše česká liga ztrácí smysl a o nějaké vy-



rovnanos� by se nám jen mohlo zdát. V týmu hrají 
hráčky WNBA a nejlepší evropské holky. Takže je to velký 
rozdíl, když takovéto holky nastoupí pro� mladým 
českým holkám.
Určitě ale stojí za zmínku oba týmy v Brně, holky 
z Hradce nebo Chomutova atd. Které se právě snaží 
držet české hráčky a dávat jim šanci a vychovat si je od 
mala, než koupit zahraniční posily a nahradit tak 
v českém basketbalu české holky.
Pokud bychom z české ligy vymazali zápasy s námi (ZVVZ 
USK Praha) bylo by to velmi vyrovnané jako u mužů.
Tak snad ženský basket získá zpátky úroveň pro mladé 
české hráčky, které by měly získávat zkušenos� do další 
herní kariéry.

Co vás baví kromě basketbalu?
Je toho nespočet, od různých sportů, po trávení času 
s kamarády a rodinou nebo trávení času sama se sebou. 
V létě jsou to různé výlety, hlavně ty ak�vní, na které mě 
naučili doma, dovolený na kolech, kdy věta „tohle je 
poslední kopec jiný už nebude a jsme doma a jedeme 
jenom z kopce“ zněla dost často.
Ale naštěs� mě to od kola neodradilo, a tak se kolo stalo 
mojí velkou vášní mimo sezonu. Až tak, že jsem dva roky 
zpátky ujela za den 100 km a minulé léto nám to s taťkou 
nedalo a místo pochodu Praha-Prčice jsme museli dojet 
ten kousek, co nám zbýval.
A pochod Praha – Prčice nás čeká letos.
Taky jsem vášnivý turista, na Slovensku v Tatrách jak 
v nízkých, tak vysokých jsem byla už, tak tři krát zdolávat 
vrcholy na kterých jsem, jak jinak musela být vždycky 
první, Česko mám prochozené taky křížem krážem. 
S kamarády se letos chystáme na B7.

Nejsem úplně typ člověka, který by si jel lehnout k moři, 
ale samozřejmě mě to taky neminulo, ale pořád jsem 
chtěla něco dělat.
V zimě jsou to jednoznačně běžky, bohužel díky smlouvě 
ale nemám moc možnos� na hory, kvůli případnému 
zranění, takže zima bývá nepříjemná, z haly i do haly za 
tmy.
Kdybych to měla shrnout, tak mě baví všelijaká 
sportovní ak�vita a s kamarády chodíme, když to jde, 
sportovat jiný sporty než basketbal, tam už je pak jen 
nebezpečná naše soutěživost, kterou by nezvládl jen tak 
někdo.

Jaké jsou vaše plány do budoucna?
Nejtěžší otázka pro mě na konec, nejsem vůbec 
plánovací typ a už vůbec nemyslím dopředu. Protože mi 
snad nikdy nevyšlo nic podle plánu, i když už to 
vypadalo nadějně. 
Takže všemu nechávám volný průběh s �m, že všechno 
nějak dopadne. 
Možná se ale chci později věnovat trenérství, můj sen 
bylo vždycky trénovat kluky v pubertě a pořád mě to 
ještě neopus�lo, tak uvidíme.
Ale jediné, co teď mám jako vidinu do blízké bu-
doucnos� je osamostatnit se, živit se a dál se bavit 
basketem v nějakém ať už v jakémkoliv směru, mít 
zpátky pevné zdraví které mě v tomto roce za�m velmi 
trápí, od rýmy až po zlomený kotník.
A stále si držet kolem sebe ty moje skvělé a podporující 
lidi. Snažit se žít pořád ten stejný neobyčejný šílený život 
obyčejné holky z vesnice, na kterou jsou doufám rodiče 
pyšní.

autorizovaný rozhovor vedla Zuzana Muchová
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Vítání občánků Vítání občánků 

StředoklukyStředokluky

Vítání občánků narozených v uplynulém
roce se uskuteční v místní sokolovně
dne 17. 6. 2023 v 10,00 hodin
dopoledne. 
Těšíme se na setkání

Účast prosím potvrďte na tel: 233 900 787,
233 900 860 nebo elektronicky na e-mail:
obec@stredokluky.cz

Novinky ze sokola
Stolní tenis
Mezi tradiční středoklucké sportovní oddíly patří také 
oddíl stolního tenisu. Pojďme se společně podívat, jak se 
jim v letošním ročníku dařilo. Tým A hraje 2. třídu 
okresního přeboru Prahy-západ. Ani výborné výsledky 
jednotlivých hráčů neposunuly tým na stupně vítězů 
a naši borci skončili o pouhý jeden bod čtvrtí. Skvělé 
výkony předvedl Kuba Tolar se 46 vítěznými zápasy z 50 
(nejvyšší úspěšnost v soutěži), ale zahanbit se nenechali 
ani ostatní hráči. Výjimečné výsledky měli Zdeněk Ka-
čerovský s Petrem Tolarem byli ve čtyřhře nejúspěšnější 
v soutěži. Spolehlivé výkony podával Patrick Vanson.
Béčko hraje o soutěž níže. A dařilo se jim ve své kategorii 
skvěle a skončili o dva body za vítězem. Nejlepším hráčem 
byl Pavel Popelka, který skončil čtvrtý v soutěži. Ivan 
Kamenszki byl spolu s Jakubem Pelantem nejlepší 
v soutěži ve čtyřhrách. Nejvíce odehraných zápasů měl 
Petr Brejcha.
Oddíl stolního tenisu dobře reprezentuje naši obec 
a věříme, že se jim dobře hraje v nových dresech, které 
dotací podpořila také obec Středokluky.

Dotace na nové žíněnky
Díky dotaci obce a podpoře TJ Sokol získala naše jednota 
nové vybavení pro odbor všestrannosti. Na konci loňského 
roku byla zakoupena odrazová minitrampolína Open-End 

Standard za 25 503 korun a stavebnicový molitanový 
systém v pořizovací hodnotě 22 655 korun. S podporou 
obce byly zakoupeny k trampolíně dvě žíněnky za celkem 
6925 korun a z letošní dotace jedna velká dopadová 
plocha o rozměru 300 x 200 x 40 cm za 19 011,- korun.
Všechno vybavení využívají sokolské děti z našeho oddílu 
všestrannosti a samozřejmě žáci základní školy. Máme 
radost, že děti mohou využít všech možností pohybu. 
Podpora pohybu mladých je jedna z nejlepších investic do 
jejich zdraví.

Lyžařské závody v Jánských lázních

Je tomu 40 let, kdy vznikl lyžařský oddíl TJ Sokol Středoklu-
ky. Za ty desítky let uspořádal nespočet lyžařských 
zájezdů, školních kurzů i závodů. V letošním roce jsme 
pořádali pouze jedny závody, a to ty nejtradičnější. 
V pátek 17. března jsme se postupně sešli tentokrát na 
chatě Lovrana. V sobotu pod vedením Františka Guta 
zkušení členové postavili dráhu a umožnili všem 55 
závodníkům užít si slunečného počasí a výhledu na zasně-
ženou Sněžku. Malí i zkušení závodníci naší jednoty 
a TJ Sokol Nové Strašecí doplnění o veřejnost ukázali, že se 
rychlosti nebojí.
Nejlepším závodníkem mezi muži byl František Černý 
z naší jednoty, nejrychlejší ženou byla Petra Šteklová ze 
strašeckého SkiTeamu. Nejrychlejší ženou našeho oddílu 
byla Anna Marie Gutová. Všechny výsledky jsou na webu 
sokola.

Děkujeme všem účastníkům, dobrovolníkům, majitelům 
Lovrany a vlekařům na Černé hoře. Příští rok se vrátíme!

Jaroslav Paznocht
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Začátek roku u jednotky
Začátek roku bývá pro naší jednotku většinou klidný 
a s minimem výjezdů. Letošní rok je ale výjimečný co do 
počtu mimořádných událostí. V současné době naše 
jednotky vyjela k celkem devíti zásahům. Z počátku 
roku, kdy byla topná sezóna v plném proudu, vyjížděla 
jednotka k požárům nevyhaslého popela, který byl ve 
všech případech špatně umístěný, ale naštěstí se 
události vždy obešly bez větších škod. Následně když už 
topná sezóna pomalu končí, tak se vyskytují požáry 
suché trávy v příkopech či na mezích. Několik členů 
jednotky se také účastnilo výcviku a zároveň stáže 
u profesionálních kolegů na stanici HZS Kladno, kam se 
vždy rádi vracíme. Tentokrát jsme zde měli domluvený 
výcvik zaměřený na hašení osobních vozidel za použití 
pěnotvorných prostředků, kterými naše jednotka 
disponuje. Po ukončení výcviku jsme se odebrali zpět na 

stanici k vyhodnocení a následné prohlídce krajského 
operačního střediska, které sídlí hned v sousedství 
stanice HZS Kladno. Tato prohlídka byla však předčasně 
ukončená, neboť jsme společně s profesionálními kolegy 
vyjeli k transportu pacienta do obce Brandýsek. Ihned 
po návratu na stanici HZS Kladno vyjela naše jednotka 
k nakloněné lampě veřejného osvětlení v Kladně, což se 
nakonec ukázalo jako pozůstatek noční dopravní 
nehody. Následně byl náš pobyt na stanici HZS Kladno 
ukončen a vrátili jsme se zpět na svojí základnu.

Martin Šeda

Prořez a kácení stromů
Tak jako každá rok, tak i ten letošní se jednotka 
dobrovolných hasičů podílí na jarním kácení stromů. Vše 
je před samotnou akcí dlouhodobě plánováno se 
správcem obecní zeleně, který vytipuje a označí po-
tenciálně rizikové stromy a ty se pak odbornou formu 
prořezají, anebo úplně odstraní. Naše jednotka se snaží 

mít na tomto kácení i svůj podíl, neboť toto vždy 
využijeme jako výcvik práce s motorovou pilou. Po všech 
přípravách, při kterých se musela zamluvit zápůjčka 
velkého štěpkovače, zvolit vhodný termín, aby bylo co 
nejvíce rukou a zároveň aby nám práci nepřekazilo 
počasí. Podařilo se smluvit termín 19. března, ale 

příroda byla proti nám, neboť ptactvo usídlené na 
stromech v okolí postupně osídlilo i stromy, který jsou 
označené ke kácení, a proto bylo nutné kácení přeložit 
na období podzimu. Dle předpovědi nám počasí přálo 
a tak se část jednotky v daný termín sešla, aby odstranila 
dvojici jehličnatých stromů, který zasahovaly do drátů 
vysokého napětí a do elektrické přípojky do rodinného 
domu v ulici Na Ovčíně. Akce se účastnilo šest členů 
jednotky.

Martin Šeda
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60 METRŮ  PŘEKÁŽEK JEDNOTLIVCŮ 
 

PRVNÍ ZÁVODNÍK VYBÍHÁ NA TRAŤ V 10 HOD 

 

PŘIJĎTE FANDIT MLADÝM 

ODDÍL STOLNÍHO TENISU TJ Sokol Středokluky

Vás zve na

14. ročník Memoriálu Jaromíra Novotného ve stolním tenise

turnaj je vypsán pro AMATÉRY 
a hráče OKRESNÍCH PŘEBORŮ 
a bude probíhat 
v místní sokolovně

Startovné: 
dvouhra 70 Kč

čtyřhra 30 Kč
Zápis:
od 9:00 do 9:30 hodin

v sobotu 8. 4. 2023
14. ročník Memoriálu Jaromíra Novotného ve stolním tenise14. ročník Memoriálu Jaromíra Novotného ve stolním tenise
Velikonoční turnaj

   Ž NÁS NETRÁPÍ OMEZENÍ JAKO V UPLYNULÝCH LETECH. ALE TO BOHUŽEL NIC NEMĚNÍ NA TOM,            

ŽE STÁLE SPOUSTA DĚTÍ MUSÍ POBÝVAT V NEMOCNIČNÍCH ZAŘÍZENÍCH, NEBO V DĚTSKÝCH     

DOMOVECH. V POSLEDNÍCH LETECH BYLO JAKSI SAMOZŘEJMÉ RŮZNĚ POMÁHAT.                                    

ALE NEMOC NEBO SHODA NEDOBRÝCH UDÁLOSTÍ SE NEPTÁ JE-LI KARANTÉNA ČI JINÁ NEPŘÍZEŇ. 

MYSLÍME, ŽE NIC NEPOKAZÍME, KDYŽ UDĚLÁME RADOST DĚTEM NA  DĚTSKÝ DEN ZNOVU. 

                                                           A MOŽNÁ BY NEBYLO OD VĚCI UDĚLAT Z TÉTO AKCE TRADICI.  

                                                          AKCE BY SE USKUTEČNILA PRAVDĚPOD. VE DNECH 2. 3. 4. 6. 2023 

                                                          POKUD SE K NÁM BUDETE CHTÍT OPĚT PŘIPOJIT MŮŽETE NAKOUPIT  

                                                         CUKROVÍ, DROBNÉ HRAČKY, KNÍŽKY, PASTELKY, OMALOVÁNKY, HRY 

                                                         (NAPŘ. PEXESO, ČERNÝ PETR) A POD.  MOHOU BÝT I POUŽITÉ VĚCI 

                                                         ALE UVĚDOM ME SI, ŽE NEPOŘÁDÁME SBĚR NEPOTŘEBNÉHO ODPADU.  

POKUD BY NĚKDO CHTĚL NĚCO NAPÉCT UŘČITĚ UDĚLÁME RADOST I OŠETŘUJÍCÍMU PERSONÁLU. 

DÁREČKY MŮŽETE ODEVZDAT NA OÚ STŘEDOKLUKY, VE ŠKOLNÍ DRUŽINĚ, 

NA HASIČÍCH KAŽDÉ PONDĚLÍ  16 - 18 hod. popř. NA OVČÍNĚ č. p. 44 

PO DOMLUVĚ NA tel. 723518847 Lenka Černá, NEJPOZDĚJI DO 31.5. 

DĚKUJEME, ŽE SE K NÁM PŘIPOJÍTE: HASIČI STŘEDOKLUKY  



Příměstský tábor
Středokluky
Hry, sport, výlety, tvoření

21. - 25. srpna 2023

2 200,- / 5 dní
 (program včetně obědů)

Přihláška na:
www.stredokluky.cz

Informace na:
obec@stredokluky.cz

tel: 233 900 860

20. 5. 2023 od 19:00 hodin
 v sokolovně Středokluky

20. 5. 2023 od 19:00 hodin
 v sokolovně Středokluky

vstupné dobrovolné

Kontakt: obec@stredokluky.cz, 233 900 860

Obec Středokluky a TJ Sokol Středokluky zvou na divadelní představení 
o tom, jak snadno spadnout do manželské krize a jak těžko z ní ven

     KONCERT
  BUŠTĚHRADSKÉHO PĚVECKÉHO SBORU 
                               A  
             ŽÁKŮ ZŠ STŘEDOKLUKY

V KOSTELE SV .  PROKOPA VE STŘEDOKLUKÁCH

PÁTEK 21 .4 .2023
OD 18:00

 ZŠ Středokluky a  Římskokatol ická farnost  Tuchoměřice
vás  srdečně zvou na společný

 kontakt :  Kucharova@zsstredokluky .cz
tel :  739 419  454


